

## 美孚SHC525合成液压油

产品名称	美孚SHC525合成液压油
公司名称	荣亨（深圳）润滑油实业有限公司
价格	1180.00/桶
规格参数	品牌:美孚 型号:美孚SHC525 产地:美国
公司地址	深圳市龙华区大浪街道高峰社区鹤山云峰路3号49栋243（注册地址）
联系电话	0755-29001787 13923773721

## 产品详情

荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

公司官网：[www.roheng.com](http://www.roheng.com)

联系电话：0755-29001787

联系手机：13923773721 郭小姐

联系QQ：125614793

我公司主要经营美孚、壳牌、道达尔、加德士、嘉实多、福斯、克鲁勃、BP等润滑油

质量保证，价格优惠，欢迎来电咨询洽谈！

我们的服务理念=专业+便捷+实惠

精心+惊喜+正品=我们的服务标准

服务宗旨: 最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作！！！！

## 美孚 SHC 500 系列液压油

## 产品简介

美孚 SHC 500 系列润滑油是性能卓越的液压油，配方选自人工合成的无蜡碳氢基础油，并与一种精心制造、稳定性超群的添加剂系统相配合而成。它们是质量超群、适用温度范围广泛、剪切稳定的液压油，具有针对高压叶片泵、活塞泵和齿轮泵的可控低温泵送性及最优抗腐蚀保护。该产品展示了极高的粘度指数，这让它们具备了卓越的低温和高温性能，使其成为起动与操作温度范围广泛之设备的理想选择。美孚 SHC 500 系列润滑油展示了卓越的剪切稳定性，这使它们得以长期应用于高压、高温的操作环境，而不会损失至关重要的润滑功能。

Mobil SHC 500 series hydraulic oil lubricating oil is a superior performance formula selected from synthetic hydrocarbon base oil and wax, and with a careful manufacturing, superior stability and is matched with the additive system. They are of excellent quality, suitable for a wide range of temperature and shear stability of hydraulic oil, with high pressure vane pumps, piston pumps and gear pumps controlled cryogenic pumping and optimal corrosion protection. The product exhibits a high viscosity index, which gives them excellent cryogenic and high-temperature properties, making them ideal for starting and operating a wide range of temperatures. Mobil SHC 500 Series oils exhibit exceptional shear stability, which allows them to be applied to a high pressure, high temperature operating environment for long periods without losing critical lubrication.

美孚 SHC 500 系列润滑油可延长油料/过滤器的使用寿命并提供优化的设备保护功能，还可降低保养与更换产品的成本。这些产品是与大型原始设备制造商一道开发的，旨在满足一些使用高压、高输出泵系统的严格要求，并处理其它液压系统部件的关键要求，如间隙伺服阀与高精度数控 (NC) 机床。这些产品可满足液压系统与部件制造商的一些最严格的性能要求，它们使用各类多金属设计，可确保单一产品在众多设备上发挥卓越的性能。它们可应用于在极端条件下操作的系统，这些系统需要较高的抗磨损性及较高的薄膜强度保护，同时，其配方确保了它们可以用于通常建议使用非抗磨损液压油的系统。

Mobil SHC 500 Series oils extend oil / filter life, provide optimized equipment protection, and reduce maintenance and replacement costs. These products are large and original equipment manufacturers a development, designed to meet some of the high pressure, high output pump system of strict requirements, requirements and other key parts of the hydraulic system, such as the gap servo valve with high precision CNC machine tool (NC). These products meet some of the most stringent performance requirements of hydraulic systems and component manufacturers. They use a variety of multi metal designs to ensure that a single product performs outstanding performance on a wide range of devices. They can be applied to system operation under extreme conditions, film strength protection, these systems require high abrasion resistance and high at the same time, the formula can be used to ensure that their system is usually recommended using non antiwear hydraulic oil.

## 特性与优点

美孚 SHC 500 系列液压油具有卓越的低温与高温性能，与可比矿物油基产品相比，有助于在更高温度与更低温度下实现设备的保护功能。

其卓越的抗氧化能力可延长润滑油与过滤器的更换间隔，同时确保超群的清洁系统与无故障操作。其较高的抗磨损性能与卓越的薄膜强度特征，有助于实现超群的设备性能、防止计划外停机并最大限度延长设备的运行时间，从而可以提高产量。其可控抗乳化性允许润滑油在含少量水的系统中正常发挥作用，但却很容易分离大量水分。

Mobil SHC 500 series hydraulic oils offer exceptional low temperature and high temperature performance. They can help to protect equipment at higher temperatures and lower temperatures than comparable mineral oil-based products. Its outstanding antioxidant capacity can prolong the oil and filter replacement intervals, while ensuring superior cleaning system and trouble free operation. Its high wear resistance and superior film strength characteristics help to achieve superior equipment performance, prevent unplanned downtime, and maximize the equipment running time, thereby increasing production. Its controlled emulsification allows the lubricant to function properly in a system containing a small amount of water, but it is easy to separate large amounts of water

本公司设有大型仓库，备有大量现货，充足库存，，量大价优，发货及时，用最快的方式,面向全国发货!

如需下单或咨询可致电：0755-29001787 手机：13923773721郭晓 QQ：125614793  
欢迎咨询洽谈！！！！